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PROFIL MAREKA KORENČÍKA

PAMÄTNÉ MOMENTY Z HISTÓRIE SLOVANA

Jonas Ahnelöv

Slovanisti vo svete

V Slovane mi opäť 
začal chutiť hokej

Tri triumfy na Spengler Cupe:

PREDSTAVUJEME ŠVÉDSKEHO OBRANCU

MILAN BARTOVIČ
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N a 
S l o va n e 
je nám už 
n iekoľ ko 
r o k o v 
jasné, že 
obyčajný 
hokejový 
z á p a s 
z ď a l e k a 
n e s t a č í , 
aby si 
fanúšik v 

konkurencii ďalších lákadiel trávenia voľného času v Bratislave 
vybral práve návštevu Zimného štadióna Ondreja Nepelu.

Aj preto sa snažíme z domáceho zápasu urobiť čo najlepší 
jedinečný zážitok a sprostredkovať také emócie, kvôli ktorým sa 
k nám fanúšikovia vrátia opakovane. Nemôžeme Vám žiaľ zaručiť, 
že Slovan vyhrá každý zápas. Vieme Vám však garantovať iné 
zážitky:

OBČERSTVENIE
Na Zimnom štadióne Ondreja Nepelu je 12 bufetov s pestrou škálou občerstvenia. 
K hokejovému zápasu neodmysliteľne patrí klobáska a čapované pivo, ale 
sortiment je oveľa väčší a nezabúda ani na detského diváka.

FANSHOP
Vo fanshope zo strany ul. Odbojárov zoženiete dresy, mikiny, tričká, šály, šiltovky, 
ale aj mnoho iných menších suvenírov, ktoré Vám budú pripomínať hokejový večer 
na Slovane.

MASKOT HARVY
Orol Harvy je pevnou súčasťou domácich zápasov Slovana už od jesene 2013. 
Nepokazí žiadnu zábavu, jeho tanečné i gymnastické výkony sú na úrovni profíkov. 
Neodmietne žiadnu žiadosť o selfie a dokonca sa s ním môžete dohodnúť aj na 
pozvaní na svoju narodeninovú párty.

SLOVAKIA CHEERLEADERS
Naši „anjelici“ sa nedávno premenovali, ale naďalej zostávajú najpôvabnejšími 
účastníkmi našich zápasov. Ak túžite po ich blízkosti, vyberajte si pozdĺžne 
sektory A, kde počas zápasu tancujú na schodoch. A nebojte sa k nim pripojiť, z 
nosa Vám určite neodhryznú!

PRESTÁVKOVÉ SÚŤAŽE
Prestávky na Slovane nie sú iba o pive a klobáske. Počas nich môžete sledovať 
súťaže v hokejových zručnostiach na ľade alebo prevetrať svoje vedomosti o 
histórii i súčasnosti Slovana v Niké kvíze.

KOTOL VERNÍ SLOVANU
Oblúk v sektore B6 je už roky miestom, kde sa schádzajú najvernejší fanúšikovia. 
Udávajú tempo a atmosféru v celej aréne, nadväzujú pritom na najlepšie tradície 
legendárneho céčka. Pridať sa môže každý, podmienky a ponuku zľavnených 
vstupeniek do „kotla“ sa dozviete na adrese: fanklubvs@gmail.com.

PREDZÁPASOVÝ CEREMONIÁL
Na Slovan sa oplatí prísť včas a neodchádzať dve minúty pred koncom kvôli 
výjazdu z garáže. Pred začiatkom zápasu tak stihnete jumbotron intro, klubovú 
hymnu od Hexu a nástup úvodnej formácie na ľad. A ak Slovan zvíťazí, po zápase 
si spolu užívame tradičnú ďakovačku „Vstaňte, keď ste belasí!“

VÝHRY OD NAŠICH PARTNEROV
Akákoľvek vstupenka na zápas je pri troche šťastia zároveň prvým krokom k výhre 
darčekov od našich partnerov. Skúste zaujať našich moderátorov Lukáša alebo 
Slava a dostať sa v prerušení do hier „Šťastné miesto“, „Buď alebo“, „Lyžovačka 
na Stuhlecku“,či „Ako poznáš Slovan?“.

 
ŠKOLA IDE NA SLOVAN
Na každom domácom zápase vždy strážime pár desiatok voľných vstupeniek pre 
školské alebo športové kolektívy. Za posledných 10 rokov takto prišlo na Slovan 
vyše 11 tisíc detí z viac ako 50 škôl Bratislavského kraja. Môžete byť už najbližšie 
medzi nimi, stačí nás kontaktovať na: sutaz@hcslovan.sk

SIEŇ SLÁVY SLOVENSKÉHO HOKEJA, 
SLOVANA A ONDREJA NEPELU
Opäť je späť v pôvodných vitrínach za sektormi A6, A7 a A8. Podstatná časť 
expozície je venovaná členom Siene slávy slovenského hokeja, ako aj najväčším 
úspechom reprezentačného mužstva. Okrem unikátnych exponátov zo zbierok 
Slovenského športového a olympijského múzea, medzi ktorými nechýbajú 
autentické dresy, korčule, rukavice alebo hokejky, púta na prvý pohľad pozornosť 
replika víťaznej trofeje za titul majstrov sveta z roku 2002. V dvoch vitrínach za 
sektorom A8 našli svoje miesto aj vybrané klubové exponáty zo zbierok Slovana, 
resp. konkrétnych hráčov Slovana.

P R E Č O  S A  O P L AT Í  P R Í S Ť  N A  H O K E J O V Ý  S L O V A N

NEHRÁME LEN HOKEJ
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ROMANČÍK 
LADISLAV

NARODENÝ 
26.01.1996

SKALICA
VÝŠKA: 195 CM

VÁHA.: 97 KG

O B R A N C A

#41

KUBKA 
BRANISLAV

NARODENÝ 
15. 08. 1988

DETVA
VÝŠKA: 187 CM

VÁHA.: 88 KG

O B R A N C A

#77

SERSEN 
MICHAL

NARODENÝ 
28. 12. 1985

GELNICA
VÝŠKA: 186 CM

HMOT.: 101 KG

O B R A N C A

#8

HOLWAY 
PATRICK

NARODENÝ 
01. 01. 1996

COHASSET, USA
VÝŠKA: 195 CM
HMOT.: 100 KG

O B R A N C A

#2

GODLA 
DENIS

NARODENÝ 
04.04.1995
KEŽMAROK 

VÝŠKA: 180 CM
HMOT.: 81 KG

B R A N K Á R

#30

COREAU 
JARED 

NARODENÝ 
05. 11. 1991
PERTH, CAN 

VÝŠKA: 197 CM
HMOT.: 100 KG

B R A N K Á R

#34

MAIER 
PATRIK

NARODENÝ 
06. 11. 1996
BRATISLAVA

VÝŠKA: 182 CM
HMOT.: 87 KG

O B R A N C A

#43

BAROŠ 
SAMUEL

NARODENÝ:
10.02.1994
BRATISLAVA

VÝŠKA: 182 CM
HMOT.: 83 KG

B R A N K Á R

#25

BEŇO 
MICHAL

NARODENÝ 
15. 11. 2001
BRATISLAVA

VÝŠKA: 188 CM
HMOT.: 75 KG

O B R A N C A

#73

KORENČÍK 
MAREK

NARODENÝ 
19.07.1999

ŽILINA
VÝŠKA: 191 CM

HMOT.: 91 KG

O B R A N C A

#24

GOLIAN 
ANDREJ

NARODENÝ 
07. 03. 2001

BANSKA BYSTRICA 
VÝŠKA: 192 CM

HMOT.: 82 KG

O B R A N C A

#98

 AHNELÖV 
JONAS

NARODENÝ 
11. 12. 1987

HUDDINGE, SWE
VÝŠKA: 190 CM

HMOT.: 97 KG

O B R A N C A

#87

H C  S L O V A N  B R AT I S L A V A

TIPOS EXTRALIGA 
2023/24
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FOMINYKH
DANIIL

NARODENÝ 
12. 03. 1998

UFA, RUS
VÝŠKA: 185 CM

HMOT.: 75 KG

Ú T O Č N Í K

#88

ŽITNÝ 
ROMAN

NARODENÝ 
30. 09. 1997

BRATISLAVA
VÝŠKA: 177 CM

HMOT.: 83 KG

Ú T O Č N Í K

#86

RANFORD 
BRANDON

NARODENÝ 
03. 05. 1992

LAHR DEU CAN
VÝŠKA: 178 CM

HMOT.: 93 KG

Ú T O Č N Í K

#95

LUKOŠÍK 
ADAM

NARODENÝ 
06. 02. 2002

PREŠOV
VÝŠKA: 183 CM

HMOT.: 80 KG

Ú T O Č N Í K

#70

TAKÁČ
SAMUEL

NARODENÝ 
03. 12. 1991

POPRAD
VÝŠKA: 184 CM

HMOT.: 92 KG

Ú T O Č N Í K

#49

ŠILLE 
TIMOTEJ

NARODENÝ 
22. 06. 1995

BRATISLAVA
VÝŠKA: 191 CM

HMOT.: 95 KG

Ú T O Č N Í K

#55

PREISINGER 
MIROSLAV

NARODENÝ 
03. 02. 1991
BRATISLAVA

VÝŠKA: 184 CM
HMOT.: 84 KG

Ú T O Č N Í K

#63

FINDLAY 
BRETT 

NARODENÝ 
 13. 10. 1992

SAULT STE MARIE CAN
VÝŠKA: 193 CM

HMOT.: 86 KG

Ú T O Č N Í K

#19

MAHBOD 
SAMSON

NARODENÝ 
 03. 02. 1989

MONTRÉAL, QC, CAN
VÝŠKA: 175 CM

HMOT.: 77 KG

Ú T O Č N Í K

#10

MINÁRIK 
JAKUB

NARODENÝ 
 06. 07. 2000

TOPOĽČANY
VÝŠKA: 191 CM

HMOT.: 95 KG

Ú T O Č N Í K

#20

PECARARO 
LIAM

NARODENÝ 
 06.04.1996

CANTON, MA, USA
VÝŠKA: 180 CM

HMOT.: 74 KG

Ú T O Č N Í K

#39

TÖRÖK
TOMÁŠ

NARODENÝ 
18. 06. 1995

MARTIN
VÝŠKA: 187 CM

HMOT.: 90 KG

Ú T O Č N Í K

#26

MASNICA 
PATRIK

NARODENÝ 
27. 03. 2005

MARTIN
VÝŠKA: 184 CM

HMOT.: 80 KG

Ú T O Č N Í K

#32

PETRÁŠ 
SAMUEL 

NARODENÝ 
11. 05. 1995
BRATISLAVA

VÝŠKA: 187 CM
HMOT.: 84 KG

Ú T O Č N Í K

#28

POIRIER 
ÉMILE

NARODENÝ 
14. 12. 1994

MONTREAL, CAN
VÝŠKA: 188 CM

HMOT.: 89 KG

Ú T O Č N Í K

#27
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Športový manažment HC SLOVAN musel reagovať na negatívny vývoj situácie v októbri, 
kedy tím trápilo viacero zranení. Kapitán Michal Sersen musel ísť pod nôž a mužstvo nutne 
potrebovalo posilniť obranné rady. 

V SLOVANE MI OPÄŤ ZAČAL 
CHUTIŤ HOKEJ
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P R O F IL  J EDNEJ  Z  OPÔR  DEFENZ ÍVNYCH  RADOV  SLOVANA MAREKA  KOR ENČIKA

Športový manažment HC SLOVAN musel reagovať na negatívny vývoj situácie 
v októbri, kedy tím trápilo viacero zranení. Kapitán Michal Sersen musel ísť pod nôž 
a mužstvo nutne potrebovalo posilniť obranné rady. Slovan sa preto dohodol s HK 
Dukla Ingema Michalovce na hosťovaní 24-ročného obrancu Mareka Korenčika. 
Najskôr do konca kalendárneho roka 2023, napokon sa hosťovanie predĺžilo minimálne 
do februára 2024. 

Marek Korenčik strávil väčšiu časť svojej doterajšej hokejovej kariéry v zahraničí. 
Narodil sa však v Žiline v mestkej časti Bôrik, kde strávil aj svoje detstvo. „S hokejom 
som začal približne v mojich šiestich rokoch, keď Žilina vyhrala extraligový titul 
v sezóne 2005/2006. Pamätám, ako som chodil na plný zimák a zapáčil sa mi 
tento šport. Bol som aj vcelku talentovaný hráč šachu a pingpongu, avšak hokej 
bol o niečom inom.“ 

Marek je odchovancom MsHK Žilina, ale už od 16 rokov pôsobil v mládežníckych 
tímoch vo švédskom klube Lulea HF. „Rozhodnutie ísť do Švédska beriem ako 
jedno z najlepších v mojom živote. Bol to v mojej kariére zlomový moment. Žilina 
mi dala veľa, ale Švédsko mi otvorilo svet. Veľakrát mi bolo smutno a chýbal 
mi domov. Nebolo jednoduché tam odcestovať v mladom veku. Veľmi mi však 
pomohol spoluhráč Marek Hecl a chalani, ktorí pôsobili v prvom tíme Lulea HF 
(Peter Cehlárik, Kristián Jaroš). Doniesli sme si tam so sebou trochu slovenskej 
kultúry. Bolo super po dlhých dňoch na zimnom štadióne počuť na ubytovaní 
slovenčinu.“ 

V 19 rokoch dokonca zažil debut v najvyššej švédskej súťaži SHL. „Keďže som 
chcel ísť študovať a hrať hokej do Ameriky, nemohol som s klubom podpísať 

profesionálnu zmluvu. Posledný rok vo Švédsku som však už trénoval s prvým 
tímom a ten jeden zápas v SHL bola len pomyselná čerešnička na mojom pôsobení 
v Škandinávii.“ 

Odhodlaný mladý obranca si šiel za svojim cieľom. Jeho životné i hokejové kroky viedli 
do zámoria. Študoval na univerzite v Massachusetts a štyri sezóny bol súčasťou 
univerzitného tímu UMass Lowell River Hawks v najvyššej univerzitnej súťaži NCAA. 
„Tak ako bolo rozhodnutie ísť do Švédska jedným z  mojich najlepších rozhodnutí 
života, tak odísť do Ameriky bolo úplne to najlepšie. Súťaž bola o niečo rýchlejšia 
ako tá švédska, nie nadarmo sa NCAA nazýva najrýchlešiou ligou na svete. V 
sezóne sa hrá len 36 zápasov. Tribúny sú plné skautov. Mladí hráči, ktorí hrajú 
túto súťaž, sa každý zápas snažia predať a ukázať čo najviac z toho, čo vedia. Ani 
jeden zápas nie je odfláknutý. Každý hráč, ktorý tam pôsobí, má pred sebou jasný 
cieľ a to je NHL. Myslím, že drvivá časť hráčov, ktorá momentálne pôsobí v NHL, 
hrala v študentskom veku práve túto súťaž.“

Žilinský rodák okúsil v zámorí aj seniorský hokej, keď nastúpil do zápasov tretej 
najlepšej ligy v zámorí ECHL. „Bol to try-out na desať dní, alebo päť zápasov. Podľa 
toho, čo uplynie skôr. Vyskúšal som to z dôvodu, aby som si ujasnil, či chcem 
zostať v zámorí, alebo sa vrátim naspäť do Európy.“ 

Popri tom reprezentoval Slovensko na MS do 18 rokov v sezóne 2016/17 a na dvoch 
juniorskych šampionátoch do 20 rokov v roku 2018 a 2019. Celkom odohral na tomto 
fóre 15 zápasov. 

V SLOVANE MI OPÄŤ 
ZAČAL CHUTIŤ HOKEJ
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„Najradšej si spomínam na turnaj v Buffale a výhru nad Američanmi. Obletelo 
to celý svet a nikdy na to nezabudnem. Keby som si mal spomenúť na svoj 
najpamätnejší gól, tak to bolo práve proti Američanom, ale o rok neskôr na 
šampionáte vo Vancouveri.“

Dvadsaťštyriročný obranca sa po rokoch v juniorských ligách musel rozhodnúť, 
kde bude pôsobiť v seniorskom profesionálnom hokeji. „Po dlhom premýšľaní a 
analýzach všetkých možných ciest som si vybral návrat naspäť na Slovensko.“ 
O Mareka sa Slovan zaujímal už v lete 2023, napokon k dohode neprišlo. „Najlepšie 
podmienky mi vtedy predostreli Michalovce. Spätne to beriem, ako nie najlepšie 
rozhodnutie. Moja predstava sa nestretla s trénerovou a po pár zápasoch som 
inicioval trejd.“ 

Marek odohral na východe Slovenska len štyri zápasy, po ktorých po ňom siahol 
manažment Slovana. „Štyri roky som býval pri Bostone, kde mal hokej určitú 
kultúru a zázemie. V Michalovciach to pre mňa nebolo z tejto stránky ideálne. V 
Slovane som sa stretol s podobnými podmienkami, ako sme mali v zámorí a hokej 
mi opäť začal chutiť. Po pár zápasoch ma dokonca povolali do reprezentácie. 
Niekoľko týždňov dozadu som hľadal hokejové šťastie a premýšľal, že s mojím 
vzdelaním sa môžem slušne uživiť aj mimo hokeja. V Slovane som však opäť tú 
radosť z hokeja našiel.“ 

Mladý obranca sa netají tým, že by chcel v kariére ešte okúsiť zahraničné súťaže. 
„Mojim cieľom v kariére je hrať tak, aby som si na konci mohol povedať, že som 
dal do toho všetko, čo som mohol.“

KEBY SI ŽIL 
V IDEÁLNOM 
SVETE...,
ČO BY BOLA TVOJA NAJBLIŽŠIA KÚPA? 
„Obrovský dom niekde na pláži."

KAM BY SI CHCEL ÍSŤ NA DOVOLENKU? 
„Niekam do Austrálie.“

S AKOU OSOBNOSŤOU BY SI SA CHCEL 
STRETNÚŤ? 
„Barack Obama.“

NA AKOM AUTE BY SI CHCEL JAZDIŤ? 
„Dobrá trieda od Mercedesu.“

AKÉ JEDLO BY SI SI NAJRADŠEJ 
OBJEDNAL? 
„Najdrahšie päťchodové menu v najdrahšom hoteli 
v New Yorku.“

KTORÚ TROFEJ BY SI CHCEL VYHRAŤ? 
„Larry O'Brien Trophy – trofej pre víťaza finále 
playoff basketbalovej NBA.“

STRANA 9
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ŠÉFTRÉNER MLÁDEŽE SLOVANA MARTIN ŠTRBÁK SA OBZREL ZA SVETOVÝM ŠAMPIONÁTOM JUNIOROV V GÖTEBORGU

Ako s odstupom času hodnotí celkové vystúpenie reprezentácie na MS 
do 20 rokov? „V dvoch rovinách. Prvá je športová a týka sa nášho 
celkového herného prejavu, ktorým sme sa chceli na šampionáte 
prezentovať. Najmä v prvých troch víťazných vystúpeniach sa nám 
v tomto smere darilo a bez problémov sme sa v najkratšom možnom 
čase dostali do vyraďovacej fázy. Trochu ten dojem pokazil zápas 
s Američanmi. Až do 38. minúty to bol vyrovnaný duel, potom sme 
inkasovali dva rýchle góly a konečný výsledok bol pre nás až príliš 
krutý. Američania doslova trestali každú našu chybu a zaváhanie a 
tam sme zrejme trochu stratili potrebnú pohodu pred štvrťfinále. 

Druhou rovinou je celkový výsledok. Jedna vec je dostať sa do 
štvrťfinále, druhou vyhrať ho a prejsť za túto métu. Pri súčasnom 
hracom systéme je to jeden zápas, na základe ktorého sa hodnotí 
celkový úspech či neúspech mužstva. Bolo to tak už za mojich čias aj 
v seniorskom hokeji. Je to skrátka o jednom zápase, buď ho zvládneš 
alebo sa stane to, čo nám na ostatných dvoch majstrovstvách: 
rovnaký výsledok, podobný priebeh, ešte aj tie nešťastné inkasované 
góly. Pre túto generáciu chlapcov to bolo obzvlášť kruté sklamanie, 
ktoré ešte úplne neprebolelo. Ale kategória juniorov je v tomto 
smere naozaj nevyspytateľná.“

JUNIORI UŽ TERAZ PREDVÁDZALI 
ŠPIČKOVÝ MUŽSKÝ HOKEJ
Na nedávno skončených majstrovstvách sveta juniorov do 20 rokov 
vo švédskom Göteborgu Slovan napokon nemal žiadneho svojho 
aktuálneho hráča. Klubové farby tak hájil Martin Štrbák, majster 
sveta z rovnakého mesta z roku 2002, ktorý už od januára 2021 
pôsobí v pozícii šéftrénera a hlavného metodika mládeže HC SLOVAN. 
Pri reprezentačnej dvadsiatke bol v roli asistenta hlavného trénera.
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Čisto štatisticky povedané, na postup do boja o medaily mladým 
Slovákom chýbal napokon jeden gól. Keď by sa to však rozmenilo na 
drobné, čo nám najviac chýbalo k prieniku medzi štyroch posledných?
„Štvrťfinále bolo veľmi vyrovnaný zápas. Obe mužstvá sa dopustili 
podobných chýb, my sme možno tie svoje momenty nedokázali 
využiť. Po vyrovnanom priebehu 3:3 sme na začiatku predĺženia 
urobili chyby, ktoré stále mrzia. Najmä preto, že títo chlapci už v 
juniorskom hokeji šancu na reparát nedostanú.“

Majstrovstvám dominovali mladí Američania, ktorí celým turnajom 
prešli bez zaváhania. USA mali ešte lepšie a talentovanejšie mužstvo 
ako vlani a celá jeho púť šampionátom vrátane pomerne jednoznačného 
výsledku vo finále to potvrdzuje. Svoj tím vyberali prakticky z najlepších 
druhoročiakov hrajúcich v 64 tímoch univerzitnej súťaže NCAA. „Veľmi 
sme sa na vzájomnú konfrontáciu s Američanmi tešili, už aj preto, 
že vlani sme ich zaskočili a trúfali sme si na vyrovnaný súboj o prvé 
miesto v skupine. To sa nám do 38. minúty aj darilo.“ 

Okrem Američanom príjemne prekvapili Česi. Všeobecne sa neočakávalo, 
že budú patriť medzi adeptov na medailu. „Opäť potvrdili, že sú 
turnajovým mužstvom a dokážu v správnom okamihu uhrať dobrý 
výsledok. Negatívne prekvapili Kanaďania, ktorí vypadli príliš skoro z 
boja o medaily. S nimi by záver turnaja bol ešte zaujímavejší.“

Svetový šampionát je vždy skvelou príležitosťou na to, aby sa ukázali 
nové trendy, ktorými sa môže svetový hokej v najbližších rokoch uberať. 
Podľa Martina Štrbáka hokeju dnes dominuje predovšetkým rýchlosť. Ak 
porovnáme juniorskych hokejistov spred piatich rokov s tými súčasnými, 
najmarkantnejší rozdiel je práve v rýchlosti a technických zručnostiach. 
„S viacerými z týchto hráčov sa o pár rokov budeme stretávať na 
seniorskych majstrovstvách sveta. Už to, čo niektorí predvádzali 
teraz, bol špičkový mužský hokej. Náš šport sa za posledných desať 
rokov neuveriteľne posunul vpred a kde bude povedzme za ďalších 
päť rokov, ťažko vôbec predpovedať.“

Slovenská výprava celú dobu turnaja strávila v göteborskej štvrti 
Frölundaborg, v ktorej sídlia mládežnícke tímy klubu Frölunda Indians. Práve 
tento klub je v posledných rokoch známy špičkovou prácou s mládežou, 

patrí medzi najúspešnejšie európsky kluby v počte draftovaných hráčov 
do NHL. Aj Martina Štrbáka zaujala infraštruktúra, ktorú majú mladí Švédi 
k dispozícii. „Hrali sme na štadióne, na ktorom prevažne hrávajú práve 
mládežnícke tímy Frölundy. V bezprostrednom susedstve je krásna 
nová tréningová hala a hneď vedľa krytý atletický areál. Podmienky 
pre rozvoj mladých hráčov sú neskutočné. Aj z tohto dôvodu tam 
počas šampionátu E.H.C. Alliance zorganizovala tzv. ‚development 
seminár‘, na ktorý sme poslali nášho trénera juniorky Mareka Babiča. 
Druhou stránkou popri infraštruktúre je kvalitný trénerský personál, 
ktorý sa mladým hráčom denne venuje. Aj vďaka tomu je Frölunda 
dnes značkou a zárukou kvality, že jej odchovanci sa nestratia ani v 
najlepšej lige sveta.“

Do záverečnej nominácie Slovenska sa napokon nedostal žiadny hráč 
Slovana. V tíme však hrali Roman Kukumberg, František Dej, Boris Žabka 
a do svojho zranenia aj Alex Šotek, ktorí v nedávnej minulosti prešli 
mládežníckymi tímami HC SLOVAN. Je to veľa či málo?
„Na záverečnom sústredení boli zo Slovana brankár Šach Gadžijev 
a útočník Patrik Masnica. So Šachom sme viacmenej rátali, jeho 
štartu na majstrovstvách zabránili skôr administratívne prekážky, 
ktoré spôsobili, že sa časovo naťahovala otázka jeho slovenského 
štátneho občianstva. Patrik Masnica doplatil na zranenie a 
tréningový výpadok. Navyše na jeho poste centra bola v tomto roku 
obrovská konkurencia, v prvých troch útokoch sme mali typologicky 
podobných hráčov v Repčíkovi, Petrovskom, Dvorskom. Osobne ma 
mrzí zranenie Alexa Šoteka hneď v prvom zápase, ktoré mu už ďalej 
nedovolilo v turnaji pokračovať. Dovtedy výborne plnil svoju rolu 
vo štvrtom útoku, ktorý sa nám jeho odchodom prakticky rozpadol. 
Kuko sa z pozície zdravého náhradníka dostal do turnaja a svojich 
úloh sa zhostil obstojne. Fero Dej mal trochu kolísavé výkony, ktoré 
zapríčinilo zranenie v nešťastnom období tesne pred turnajom. Nad 
očakávania si svoju rolu zastal Boris Žabka, ktorý hral v obrane veľmi 
zodpovedne a takmer bez chýb. Ostatní adepti na reprezentačný dres 
zo Slovana – Mamonov, Adamčík, Lupták, Lucas Jendek, Královič – 
to mali tohto roku veľmi ťažké. Keby sa v tomto tíme nezišla taká 
obrovská kvalita v podobe takmer 10 NHL draftovaných hráčov, asi by 
nomináciu niekto z nich urobil.“ 

STRANA 13



PAMÄTNÉ MOMENTY Z HISTÓRIE SLOVANA: TRI TRIUMFY NA SPENGLEROVOM POHÁRI

VÍŤAZNÝ OBRAT PROTI POĽSKU
Vtedajší hráči na zápasy na prelome rokov spomínajú radi, aj keď im skrátili 
vianočné sviatky a silvestrovali ďaleko od domova.
„V sviatočnej nálade sme cestovali na prvý vianočný sviatok. Pre nás bol 
vtedy zájazd do Švajčiarska vzácny. Spestril nám sezónu, dostali sme aj nejaké 
franky, takže sme mohli domov aj niečo kúpiť. Hrali sme vo vysokohorskom  
prostredí na otvorenom štadióne. Keď pálilo slnko, od okolitej iskrivej beloby 
sa odrážalo. Tvár sme si pod očami natreli uhlíkom, aby sme lepšie videli 
na plochu,“ približuje bývalý obranca i reprezentant Milan Kužela atmosféru 
vyhľadávaného a tamojšou smotánkou obľúbeného podujatia.
„Keď sme vyhrali aj po tretí raz, na ďalší ročník nás už nepozvali. Pamätám sa, 
že sme dvakrát vo finále zdolali ruské klubové tímy. Po oficiálnom turnaji sme 
odohrali aj exhibičné zápasy. Aj vo Villarse. Bohatá madam, ktorá vlastnila 
tamojší štadión, nám venovala zlaté zapaľovače. Zahľadela sa do jedného 
nášho hráča. Prehovárala ho, aby s ňou ostal, no vrátil sa s nami. Urobil 
dobre, hoci sme ho naťahovali, že mohol mať bezstarostný život. Neskôr sme 
sa dozvedeli, že zámožná dáma zbankrotovala...“

Hokejisti Slovana zavŕšili trojnásobný triumf v závere roka 1974. V prvom 
finále v roku 1972 zdolali Torpedo Gorkij, v druhom Traktor Čeljabinsk, v treťom 
reprezentáciu Poľska. V tom ročníku bol Slovan z piatich účastníkov jediným 
klubovým tímom, konkurovali mu reprezentácie Holandska, Švajčiarska, Poľska a 
olympionici Fínska. Zverenci trénera Jána Mitošinku ani raz neprehrali, s Fínskom 
remizovali 3:3, v súboji o prvenstvo s Poľskom 6:6 (2:4, 2:2, 2:0), no vyhrali na 
trestné strieľania, Bratislavčanov podržal brankár Meliško. Počas zápasu husto 
snežilo, čo technickejším hráčom bratislavského tímu sťažovalo kombinačnú hru. 
V 24. min prehrávali 2:6, no od tohto stavu strieľali góly len oni: Bukovinský 2, M. 
Šťastný, Žiška, Mrukvia a Miklošovič.

Slovan hral v zostave: Sakáč (Meliško) - Ujváry, Bukoviský, Kečka, Tajcnár, Mišovič 
- Hanták, Mrukvia, Haas - Molnár, Miklošovič, Žiška - M. Šťastný, Hejčík, Kordiak. 
Podľa slov trénera Jána Mitošinku z dobovej tlače k oporám patrili obrancovia 
Ujváry, Tajcnár a útočníci Haas, Mrukvia a M. Šťastný. Proti Poľsku odohrali v 
ďalších dňoch dva prípravné zápasy: v Luzerne podľahli 4:6, v Bazileji vyhrali 6:0.

OD VIANOČNÉHO STOLA 
K VÍŤAZNÉMU HETRIKU
Bohatú a úspešnú históriu každého športového klubu najvýstižnejšie ilustrujú víťazné trofeje. 
Bratislavskému Slovanu vo federálnej hokejovej lige korunovácia unikala, hoci neraz ju mal na 
dosah (dočkal sa jej v roku 1979). V prvej polovici sedemdesiatych rokov minulého storočia si tak 
vo švajčiarskom Davose napravil chuť zlatým hetrikom (1972, 1973, 1974) na turnaji o Spenglerov 
pohár, najstaršom v Európe.

POWER PLAY - OFICIÁLNY KLUBOVÝ MAGAZÍN



BUĎ ORIGINÁL, ALEBO REPLIKA
Pretože slovanisti vyhrali trofej trikrát nepretržite, priviezli si ju domov. Istý čas trónila 
v pestrej galérii belasej slávy, no už dlhší čas v nej pohár zo štylizovaných hokejok 
chýba.

„Pohár sme určite priviezli domov. Pamätám sa, že bol vystavený v bývalom 
klubhoteli Slovan. Tešili sme sa, že po treťom prvenstve už patril nám. Odohrali 
sme kvalitné zápasy so zvučnými súpermi. Zažili sme nádherné počasie aj 
husté sneženie. Turnaj bol aj významnou športovou i spoločenskou udalosťou,“ 
oprášil spomienky útočník Milan Mrukvia, ktorý až do svojej smrti v roku 2022 žil vo 
Švajčiarsku.

V podobnom duchu hovoril aj útočník Miroslav Miklošovič: „Hralo sa v krásnom 
prostredí prírodnej scenérie a v žičlivej kulise. Do hľadiska prichádzali bohatí 
hostia z vyhľadávaného zimného strediska. Na Silvestra sa všetky tímy stretli 
na spoločnej večeri, atraktívny turnaj bol zaujímavý aj sponzorsky. Pohár je 
svedectvom úspešnej tradície, patrí do vitríny Slovana. Bolo by úžasné, keby sa 
niekde našiel.“

„Trofej je veľmi cenný artefakt v histórii Slovana. Svedčí o tom, že bratislavský 
klub mal v prvej polovici sedemdesiatych rokov kvalitné mužstvo. Nie je veľa tímov, 
ktoré sa môžu pochváliť tromi prvenstvami v sérii na rešpektovanom pozývacom 
turnaji. Už sme po Spengler Cupe pátrali, ale zatiaľ neúspešne. Zrejme sa stratil 
počas rekonštrukcie zimného štadióna k majstrovstvám sveta v roku 1992, 
jedným z dejísk bola aj Bratislava. Možno ho niekto v dobrom úmysle vzal, aby sa 
nepoškodil. Objavili sa rôzne šumy, u koho by mohol byť, no nepotvrdili sa. Stále 
však nestrácame nádej, že by trofej mohol niekto objaviť v nejakom zabudnutom 
kúte. Možno budeme mať šťastie. A ak nie, dáme zhotoviť repliku,“ naznačil v roku 
2022 Maroš Krajči, generálny manažér klubu. S dôvetkom, že by sa Slovan po rokoch 
rád na turnaj vrátil.

V sezóne 2021/2022 mal k tomu Slovan veľmi blízko, v podstate už bol pripravený 
na odlet. Turnaj napokon v poslednom okamihu zmaril covid. V lete 2022 pozval 
Slovan na prvý ročník Dunajského pohára HC Davos a nadštandardné vzťahy medzi 
oboma klubmi sú prísľubom, že organizátori budú mať o účasť trojnásobného víťaza 
v blízkej budúcnosti opäť záujem. Prirodzenou podmienkou však je, že Slovan musí 
mať kvalitné mužstvo, schopné konkurovať najlepším klubovým mančaftom z Európy.

TURNAJ ZALOŽIL CARL SPENGLER
Spengler Cup je najstarší hokejový turnaj v Európe. Koná sa medzi Vianocami 
a Silvestrom v Davose, čarovnom alpskom stredisku spravidla za účasti šiestich 
pozvaných  tímov. Prvý ročník sa uskutočnil v roku 1923.

Turnaj je pomenovaný po doktorovi Carlovi Spenglerovi, veľkom hokejovom 
nadšencovi, zakladateľovi klubu HC Davos. V úsilí podporiť svoj klub, ale aj 
súperenie so zahraničnými mužstvami z krajín, ktoré bojovali proti sebe v 
prvej svetovej vojne, venoval na Vianoce v roku 1923 putovný pohár.

Víťazom prvého ročníka se stalo mužstvo oxfordskej univerzity zostavené 
prevažne z Kanaďanov. Prvý ročník sa stretol s veľkým ohlasom, turnaj sa 
stal spestrením vianočnej dovolenky v Alpách.

Zatiaľ posledný ročník pomerne prekvapujúco ovládli hokejisti domáceho 
Davosu,ktorý vo finále zdolali silné Pardubice.
Autor textu: Pavol Komár

MY SME SLOVAN: 
STO PRÍBEHOV O NAJZNÁMEJŠOM 
SLOVENSKOM HOKEJOVOM KLUBE
Knihu si môžete objednať na: 
fanshop.hcslovan.sk 
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Skúsený švédský obranca Jonas Ahnelöv posilnil belasých krátko pred Vianocami 
13. decembra 2023 ako náhrada za Shawna Lalondeho. Do Bratislavy prichádzal 
s povesťou defenzívneho beka, no už po desiatich dueloch mal na konte 
7 bodov (3+4).

BOLO BY SKVELÉ 
NAPODOBNIŤ OLSSONA



Skúsený švédský obranca Jonas Ahnelöv posilnil belasých krátko pred 
Vianocami 13. decembra 2023 ako náhrada za Shawna Lalondeho. Do 
Bratislavy prichádzal s povesťou defenzívneho beka, no už po desiatich 
dueloch mal na konte 7 bodov (3+4). 

Tridsaťšesťročný Švéd si toho už v kariére preskákal naozaj veľmi veľa. 
Zažil debut medzi švédskou elitou ako tínedžer, bol draftovaný do NHL 
v 3. kole Arizonou Coyotes, v zámorí sa však presadil iba v AHL, kde 
strávil tri sezóny. Svoju krajinu reprezentoval na majstrovstvách sveta 
v rokoch 2014 a 2015, z ktorých má jednu bronzovú medailu. Vrcholom 
jeho reprezentačnej kariéry bola účasť na olympijských hrách v 
kórejskom Pjong-čangu v roku 2018. Vo švédskej reprezentácii skóroval 
len dvakrát počas prípravných turnajov. Na klubovej úrovni pôsobil v 
Rögle BK, MoDo, Frölunda Indians, či v Avangarde Omsk. Majstrovskú 
trofej však ešte nikdy nad hlavu nezdvihol.

Detstvo Jonasa Ahnelöva je spätá s hokejom odmala.

,,K hokeju som sa dostal ako dieťa. Môj starší brat Jimmy ho hrával 
a vždy, keď mal zápas, tak som sa na neho prišiel pozrieť. Takže 
preto som začal s hokejom.”

Jonas je príslušníkom tej generácie, ktorá ešte hrávala hokej na ulici. 
,,Od rána do večera sme hrávali hokej. Hrávali sme aj na betóne 
na ihriskách. Vyrobili sme si dve bránky a hrávali sme v rôznych 
počtoch. Školu som nejako moc vážne nebral, ale viem, že je 
dôležitá. Vždy po vyučovaní sme sa vybrali na ihrisko a opäť sme 
mastili hokej, či hokejbal.”

P R E D S TA V U J E M E  Š V É D S K U  P O S I L U  B E L A S E J  O B R A N Y  J O N A S A  A H N E L Ö V A

 

BOLO BY SKVELÉ 
NAPODOBNIŤ OLSSONA
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Po svojom príchode do Bratislavy v jednom zo svojich prvých rozhovorov 
uviedol, že by rád napodobnil svojho krajana Jensa Olssona, ktorý vlani 
vyhral takpovediac na staré kolená titul v Košiciach.

„Jens prišiel do Košíc a vyhral ligu. To spravíme tu, vyhráme titul so 
Slovanom,” hovorí s nákazlivou presvedčivosťou.

Svoje želanie o zdvihnutí trofeje nad hlavu sa mu doposiaľ nesplnilo. No 
u belasých od začiatku angažmán prikladá výraznú ruku k dielu. Hneď vo 
svojom prvom zápase v Slovane skóroval proti Nitre.

,,Podobný debut ako na Slovensku som mal aj v KHL, teraz sa mi to 
už podarilo druhýkrát. Ako som povedal aj vtedy, je fajn skórovať, 
ale radšej by som bral víťazstvá.”

Okrem výborného prvého duelu v tom ďalšom zápase prišiel na konci 
zápasu o zub. ,,Bolo to v stretnutí s Trenčínom a zub som si ešte 
stále neopravil. Musím sa poradiť s manažmentom klubu, čo s tým, 
o chvíľu to snáď vyriešim.”

Pre Jonasa ide po piatich rokoch o ďalšie zahraničné angažmán a na 
život v hlavnom meste Slovenska si zvyká celkom rýchlo.

,,Bratislava je nádherné mesto na život. Hokej sa mi tu hrá veľmi 
dobre, milujem tu hrať. Navyše štadión si ešte pamätám z čias 
môjho pôsobenia v Omsku. Proti Slovanu som hral mnohokrát. 
Bratislava je pekné mesto, je tu krásny zimák.” 

Jeho manželka a dve deti mu však v Bratislave spoločnosť nerobia.

,,Moja rodina je teraz naspäť vo Švédsku, pretože deťom sa začala 
škola. Predtým ma tu však prišli spolu pozrieť, boli tu asi dva 
týždne.“

Bratislavu opísal ako ideálne miesto na život.

,,Nič mi zo Švédska nechýba. Bratislava je dostatočne veľké mesto. 
Nájdem tu všetko, čo potrebujem. Samozrejme mi tu chýba jedna 
vec, teda skôr ľudia, a to moja rodina.”

Mesto mu je dobre známe. ,,Bol som sa pozrieť do okolia Starého 
Mesta, či pozrieť sa na hrad. Poznám to tu už celkom dobre.”

Ahnelöv nadväzuje na pôsobenie iných švédských hokejistov v Slovane 
v ostatných rokoch. Až štyria z piatich boli pritom tiež obrancovia 
(Ackered, Boumedienne, Printz, Petré). Popravde však veľa vody 
nenamútili, Jonas ich môže do konca sezóny poľahky prekonať v počte 
odohraných zápasov aj kanadských bodov. V obrane sa usadil v prvom 
páre s Marekom Korenčíkom.

,,S Marekom sa mi hrá dobre, je šikovný a vie hrať dobrý hokej. Je 
stále mladý a veľmi talentovaný. S ostatnými spoluhráčmi taktiež 
vychádzam dobre, s tými zahraničnými trávim aj voľný čas. Občas 
vybehneme niekam von.”

V čase uzávierky tohto vydania ešte nebolo známe, že Jonas Ahnelöv utrpel zranenie, 
ktoré mu predčasne ukončilo sezonu.

JONAS
AHNELÖV87
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Aká je Tvoja najstaršia spomienka na hokej? 
Spomínam si, ako som chodil na prvé zápasy svojho brata a potom na svoje 
prvé tréningy.

Kto Ťa priviedol k hokeju? 
Môj brat Jimmy.

Aký je alebo bol Tvoj hokejový vzor? 
Môj obľúbený hráč, asi ako každého bol Wayne Gretzky. Ale musím spomenúť 
tiež obrancu Nicklasa Lidströma.

Ktorému hokejovému klubu si držal palce ako malý chlapec? 
Spomeniem futbalový klub a tým bol Manchester United, ale teraz sa im veľmi 
nedarí.

Kto je Tvojím najlepším priateľom spomedzi hokejistov? 
Na to je tažké odpovedať, pre istotu neuvediem nikoho, aby sa nikto neurazil.

Na ktorý svoj gól si najradšej spomínaš? 
Aktuálne by som povedal, že môj prvý gól za Slovan, ktorý prišiel hneď v prvej 
tretine môjho prvého zápasu v drese belasých proti Nitre.

Koho považuješ za najlepšieho hokejistu, proti ktorému si doteraz hral? 
Na majstrovstvách sveta som hral proti Alexovi Ovečkinovi, takže asi jeho.

Ktorý zápas v Tvojej kariére Ti zatiaľ najviac utkvel v pamäti? 
Keď som mal 17 rokov, tak som nastúpil na svoj prvý zápas v profi hokeji za 
Frölund Indians. Myslím si, že to bolo proti Luleå Hockey.

Máš rád iný šport okrem hokeja? 
Sledujem šípky a futbal.

V ktorom meste alebo v ktorej aréne sa ti zatial najlepšie hralo? 
Hral som vo veľa arénach, ale teraz sa mi najlepšie hrá v domácej aréne 
Slovana.



IT is the way UP



KEBY BOLO 
KEBY S...
PATRIKOM MAIEROM
OBRANCA #43

KEBY SOM NEBOL HOKEJISTA, ŽIVIL BY SOM SA AKO...  
OSOBNÝ TRÉNER.

KEBY SOM BOL TRÉNEROM, VO SVOJOM TÍME BY SOM URČITE MAL... 
MIŠA SERSENA :-)

KEBY SOM MAL TROCHU VIAC ČASU, CHCEL BY SOM SA NAUČIŤ...... 
NAUČIŤ PILOTOVAŤ STÍHAČKU.

KEBY SOM MOHOL V ŽIVOTE JESŤ IBA JEDNO 
JEDINÉ JEDLO, BOLO BY TO... 
SEGEDÍN.

KEBY SOM VYHRAL V LOTÉRII 100 MILIÓNOV EUR, 
KÚPIL BY SOM SI... 
SÚKROMNÝ OSTROV.

KEBY SOM SA MOHOL VRÁTIŤ DO ŠKOLY, 
ZLEPŠIL BY SOM SI ZNÁMKY Z... 
CHÉMIE.

KEBY SOM SI VO FILME MOHOL ZAHRAŤ 
SO SLÁVNOU HEREČKOU, BOLA BY TO... 
MARGOT ROBBIE.

KEBY SOM MOHOL VRÁTIŤ ČAS, ZMENIL BY SOM...  
VŠETKO JE TAK, AKO MÁ BYŤ.

KEBY SOM MAL MOŽNOSŤ CESTOVAŤ ČASOM, 
CHCEL BY SOM ÍSŤ... 
NASPÄŤ DO MÔJHO DETSTVA. 

IT is the way UP
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S P O LU  SME  SLOVAN  -  #VERN ISLOVANU

MÔJ SLOVAN
MENO: MILAN SZABO

VEK: 23 ROKOV

BYDLISKO: BRATISLAVA

POVOLANIE: OPERÁTOR DIGI. TLAČE

NA SLOVANE OD: 2005



PRVÝ ZÁPAS SLOVANA, KTORÝ SI PAMÄTÁŠ A NA KTOROM SI BOL?

Na prvom zápase Slovana som bol ešte ako trojročný, ale reálne si 
spomínam až na sezónu 2009/2010, kedy sa Slovan sťahoval na 
ružinovský štadión.

NA KTORÝ ZÁPAS SI NAJRADŠEJ SPOMÍNAŠ?

Najradšej spomínam na Winter Games zápas na Tehelnom poli vlani 
v januári proti Košiciam. Pre fanúšika to bola neskutočná akcia a rád 
na ňu spomínam. Ale zároveň aj na výhru majstrovského titulu pri 
oslavách stého výročia hokejového Slovana.

MÁŠ NEJAKÚ RUTINU ALEBO ZVYK PRED ZÁPASOM?

Takým zvykom, ktorý mám poslednú dobu, je že keď prídem na štadión, 
zavesím si bubon a trocha sa rozcvičím, zahrejem sa a následne na 
zábradlie zavesím vlajku a sústredím sa na zápas.

KAM NAJĎALEJ SI CESTOVAL ZA SLOVANOM?

Najďalej som cestoval minulú sezónu do Michaloviec, ale bol 
som aj v Rakúsku vo Viedni, keď tam Slovan hral zápasy KHL proti 
CSKA Moskva a SKA Petrohrad.

MÁŠ NEJAKÝ KLUBOVÝ SUVENÍR, KTORÝ SI CENÍŠ NAJVIAC?

Takmer celý môj šatník sú iba slovanistické suveníry od šálov až 
po zimnú bundu. 

ČO SI ZVYČAJNE OBLEČIEŠ NA ZÁPAS SLOVANA?

Zvyčajne nejaké pohodlné rifle a samozrejme slovanistické tričko, 
mikinu a zimnú bundu. Bez toho by to nešlo.

KTORÉ ČÍSLO BY SI NOSIL NA SVOJOM DRESE SLOVANA?

Vybral by som si asi číslo 10, pretože je to môj mesiac narodenia 
a zároveň desiatka je symbol dokonalosti.

KTO JE TVOJ NAJOBĽÚBENEJŠÍ HRÁČ SLOVANA VŠETKÝCH ČIAS?

Zo zahraničných hráčov to je úžasný brankár Sasu Hovi a zo Slovenska 
samozrejme Miško Sersen.

S KÝM ZO SÚČASNÝCH ALEBO BÝVALÝCH HRÁČOV SLOVANA SI 
SA STRETOL OSOBNE?

Za posledné roky som sa osobne spoznal takmer so všetkými hráčmi. 
Z minulosti by som sa rád stretol s gólmanmi Sasu Hovim a Barry 
Brustom.

S KTORÝM HRÁČOM AKTUÁLNEJ SÚPISKY SLOVANA BY SI RÁD 
ZAŠIEL NA PIVO/VEČERU?

S každým jedným, ale ak si mám vybrať jedno meno, tak by to bol 
Miško Sersen.

KTORÝ BOL NAJKRAJŠÍ ALEBO NAJPAMÄTNEJŠÍ GÓL SLOVANA, 
AKÝ SI VIDEL NAŽIVO NA ŠTADIÓNE?

Najkrajší gól, ktorý som videl na vlastné oči, bol vyrovnávajúci gól 
Borisa Sádeckého v sezóne 2017/2018 proti Lokomotivu Jaroslavľ.

KEBY SI MOHOL VYMAZAŤ Z HISTÓRIE SLOVANA JEDEN MOMENT 
ALEBO JEDEN ZÁPAS, KTORÝ BY TO BOL?

Keby sa to dalo, tak by som vymazal z hlavy minulú sezónu, kedy 
Slovan vypadol s Michalovcami v play-off. Ale to je už minulosť a 
teraz sa hlavne treba pozerať dopredu a sústrediť sa na zisk titulu 
tento rok.
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Počas svojej bohatej kariéry si obliekal dresy tímov z NHL Buffalo Sabres a 
Chicago Blackhawks, v Česku pôsobil vo Vítkoviciach, či Liberci. Okrem Slovana 
si v KHL zahral aj za Atlant Mytišči. S hokejom však začínal v rodnom Trenčíne, 
no pre ťažké zranenie mu hrozil koniec kariéry už v mládeži. ,,Rok pred MS 
osemnásťročných som mal zranenie pri ktorom sa mi odlomil kúsok zo 
stavca. Lekár mi vravel, že asi musím skončiť s hokejom. Mňa ten rok však 
zocelil. Štyri mesiace som nebol na ľade, potom som začal tvrdo pracovať.”

Z ťažkého zranenia sa dostal vďaka svojej poctivej práci, rekonvalescencii a 
podpore svojich najbližších. Keď si dal Milan Bartovič do poriadku svoje zdravie, 
čakala ho prelomová sezóna. ,,V sezóne 1998/99 som mal výbornú sezónu 
v Trenčíne a účasť na MS do 18 rokov bola čerešničkou na torte. Dostal 
som sa do All Stars výberu šampionátu a bol som najlepší strelec turnaja. 
Paradoxne, rok predtým som ešte nevedel, či budem niekedy hrať hokej, ale 
tá sezóna ma posunula do veľkého hokeja. Vydrel som si to tvrdou prácou, 

SLOVANISTI VO SVETE: MILAN BARTOVIČ

Milan Bartovič bol neoddeliteľnou súčasťou Slovana v KHL. 
Počas štyroch sezón sa stal najlepším strelcom tímu a aj 
najproduktívnejším hráčom belasých počas ich pôsobenia 
v nadnárodnej súťaži. V Slovane odohral 212 zápasov, v ktorých 
získal 86 bodov (40+46). Dve sezóny viedol belasých ako kapitán, 
stal sa miláčikom fanúšikov a zapísal sa do histórie klubu.

LEGENDA, KTOREJ KARIÉRA 
SA MOHLA SKONČIŤ EŠTE 
SKÔR, AKO SA ZAČALA

POWER PLAY - OFICIÁLNY KLUBOVÝ MAGAZÍN



nešlo by to však bez podpory mojej rodiny. Keď bola moja kariéra v ohrození, 
cítili obavy, keď som bol na výslní, tak sa tešili z úspechov.”

Po úspešných majstrovstvách sveta ho draftovalo v roku 1999 Buffalo Sabres 
už v druhom kole, zámorie však nebolo pre slovenských mladíkov tak známe, 
ako je dnes. ,,Spomínam si, že keď som prichádzal za oceán, tak to nebolo 
jednoduché. Prvýkrát som išiel do zahraničia a ani reč som veľmi neovládal. 
Teraz je doba ľahšia, vtedy sme nemali ani mobilné telefóny, rodinu som 
nevidel pol roka. Boli aj situácie, kedy som sa chcel vrátiť domov. Rodina mi 
vravela, aby som tam vydržal, za čo som im vďačný.”

Prešlo niekoľko mesiacov a vtedy iba osemnásťročný Bartovič si postupne 
zvykal na novú krajinu. ,,Asi po troch mesiacoch som si zvykol a začal to tam 
mať rád. Prvé dva roky som hral juniorskú súťaž. Počas môjho pôsobenia v 
Brandon Wheat Kings som mal šťastie na výbornú rodinu, ktorá mi veľmi 
pomohla. Doteraz sme v kontakte, pripravili tam pre mňa druhý domov.” 

Rodák z Trenčína si spätne svoje pôsobenie v juniorskej súťaži pochvaľuje. ,,Tie 
dva roky v juniorke mi otvorili oči, dalo mi to veľa do hokejového života, 
naučil som sa tam veľa vecí.”

Vybojovať si pôsobenie za oceánom nie je jednoduché. V NHL v drese Buffala a 
Chicaga odohral celkovo 50 zápasov, v ktorých získal 17 kanadských bodov za 
tri góly a 14 asistencií. No rád by tam pôsobil dlhšie. ,,V Amerike som chcel 
pôsobiť čo najdlhšie, vravím to aj synovi: ‚ak sa raz rozhodneš opustiť 
Ameriku, tak už možno nebude návrat späť.‘ Aj iným chalanom odporúčam, 
aby o ňu bojovali najviac ako sa dá.”

V roku 2006 sa rozhodol pre návrat do Európy. „Vrátil som sa späť, sezónu 
som začal vo švédskom Malmö, ale tam mi to herne, ako aj celému tímu 
veľmi nevyšlo. V januári som potom odišiel do Zürichu, na ktorý mám dobré 
spomienky. Vo Švajčiarsku sa mi páčilo. Myslím si, že tam, kde sa ti darí v 
hokeji, tak tam sa ti aj páči.”

V roku 2007 zamieril do Liberca, za ktorý odohral, s prestávkami, celkovo sedem 
sezón. V sezóne 2016/2017 získal s “bielymi tigrami” striebornú medailu. „Na 
Liberec mám dobré spomienky, podobne ako na iné kluby. Veľa ľudí sa ma 
pýta, v ktorom klube bolo najlepšie. Ja však spomínam na každé pôsobenie 
veľmi rád, všade som sa cítil príjemne.”

Zrod belasej etapy sa datuje k úspešným majstrovstvám sveta 2012 vo Fínsku.
„Vtedy ma oslovil pán Široký s Marošom Krajčim, keď sa šepkalo o pôsobení 
Slovana v KHL. Spýtali sa ma, či by som mal záujem o KHL v Slovane, no a 
potom som doňho prišiel”. 

Z Milana Bartoviča sa postupne stal veľmi dôležitý hráč tímu. Rád spomína 
na plné belasé tribúny. „Publikum bolo fantastické, bolo vidieť nadšenie 
divákov. Vtedy tím tvorili prevažne Slováci. V tej dobe celé Slovensko žilo 
Slovanom aj vďaka výluke NHL. Tréner Čada bol na nás hráčov náročný, čo 
sa týka práce. Za celú sezónu sme sa vďaka nemu nedostali do krízy.”

O tom, že je historicky najproduktívnejším hráčom Slovana počas pôsobenia v 
KHL ešte pred pár dňami nevedel. „Táto informácia ma prekvapila, myslel som 
si, že produktívnejším bol niekto iný. Je to pre mňa pocta.”

Milan Bartovič bol aj neoddeliteľnou súčasťou slovenskej reprezentácie, ktorú 
reprezentoval päťkrát na svetovom šampionáte. „Na každé MS si spomínam 
veľmi dobre, najmä na tie v roku 2012, na ktoré sme išli s malou dušičkou. 
Nemali sme dobrú prípravu, prehrali sme 6 zo 7 zápasov. Veľmi nám vtedy 

pomohli hráči z NHL. Ján Laco bol v bráne vynikajúci, celá partia bola 
úžasná. No a nakoniec sme si vybojovali strieborné medaily.”

Milan Bartovič ukončil aktívnu kariéru v roku 2020, keď svet trápila pandémie 
Covid-19. „Keď sa spätne zamyslím nad mojím koncom, tak som mohol 
ešte hrať. Fyzicky aj kondične som sa cítil dobre. Možno to bolo stratenou 
motiváciou. Keď sme sedeli doma počas covidu, tak to nebolo úplne 
príjemné, aj to bol zrejme dôvod, prečo som vtedy skončil.”

Po ukončení kariéry si dal na dva roky od hokeja pauzu. „Bezprostredne po 
skončení aktívnej hráčskej kariéry som dostal možnosť trénovať juniorku 
v Trenčíne, ale chcel som si dať minimálne rok pauzu. Chcel som sa trošku 
poobzerať okolo seba, aby som vedel akou cestou sa vydať. Prvé dva roky 
po kariére som vlastne nerobil nič, venoval som sa iba rodine. Neskôr som 
sa dostal k trénovaniu a to ma momentálne napĺňa.”

Napriek tomu, že navždy zostane odchovancom Trenčína a momentálne aj jeho 
trénerom, Slovan nosí naďalej v srdci. „Vždy, keď prídem na Slovan, tak si 
spomeniem na tie zápasy, či vypredanú arénu. Divácke zázemie tu bolo 
neskutočné. Keď som na Slovane, pozdravím sa so všetkými ľuďmi, ktorí 
sú vo vedení a pospomíname na staré časy. Ľadári ma občas zastavia a 
povedia: ‚Milanko, to bol hokej, keď si tu hrával‘. Človeka tieto slová dokážu 
potešiť.“
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F O T O  S I TA / M A R E K  L U K Á Č

NAJBLIŽŠIE DOMÁCE ZÁPASY HC SLOVAN BRATISLAVA
STREDA  14. 2. 2024 / 18:00 

HK SPIŠSKÁ NOVÁ VES
NEDEĽA  18. 2. 2024 / 17:00 

HK DUKLA TRENČÍN
PIATOK  23. 2. 2024 / 18:00 

HC KOŠICE
NEDEĽA, 25. 2. 2024 / 17:00 H 

HC ‘05 BANSKÁ BYSTRICA
PIATOK, 8. 3. 2024 / 18:00 H

MHK 32 LIPTOVSKÝ MIKULÁŠ



IVAN CHODÁK (*03.02.1914 - + 14.02.1994)
„Rytier v kopačkách“ zanechal výraznejšiu stopu vo futbale ako vynikajúci 
hráč 1. ČsŠK Bratislava a Slovenska, ale vynikal aj v iných športoch, vrátane 
hokeja. Hrával v kluboch VŠ a ŠK Bratislava, stal sa dvakrát majstrom 
Slovenska, nastúpil aj za slovenskú reprezentáciu. Neskôr sa stal uznávaným 
lekárom.

PETR PAVLAS (*04.02.1968, 56 ROKOV)
Do Slovana prišiel ako 34-ročný a po siedmych sezónach mal na svojom konte 
379 zápasov a 273 bodov, ktorými prispel k štyrom majstrovský titulom a 
triumfu v Kontinentálnom pohári. Populárny „Pačes“ alebo tiež „Dedko“ bol 
stálicou v zostave na modrej čiare.

JÁN STANOVSKÝ (*05.02.1942, 82 rokov)

Dlhoročný špičkový funkcionár, v Slovane pôsobil vyše 30 rokov ako tréner, 

člen výboru, tajomník a v rokoch 1990-1996 ako predseda a športový riaditeľ. 

Neskôr pracoval v hokejovom zväze a viedol aj Združenie oddielov a klubov SR.

SAMUEL PETRÁŠ (*05.02.1967, 57 rokov)
Nikto nemá v súčasnom Slovane viac titulov, nikto v ňom nepracuje dlhšie. 
Žijúca ikona klubu prišla na voľné miesto maséra v máji 1989 na odporúčanie 
inej legendy – Dade Bogdana – a zostala v ňom dodnes. Popri tom až do roku 

2017 pôsobil v slovenskej repre.

RASTISLAV JANČUŠKA (*07.02.1927 - + 08.05.2001)
Člen Siene slávy slovenského hokeja, výrazná funkcionárska i trénerská 
osobnosť. Rodák z Liptovského Mikuláša najprv za Slovan hrával, potom 
ho viedol ako tréner, trikrát sa stal vicemajstrom Československa. Neskôr 
trénoval vo Švajčiarsku a 16 rokov hájil záujmy slovenského hokeja vo 

federálnom hokejovom zväze.

RICHARD KAPUŠ (*09.02.1973, 51 rokov)
Jedna z najväčších osobností modernej histórie Slovana, skvelý center. 
Označujú ho aj ako zberateľa titulov, so Slovanom ich získal v extralige šesť. 
Bol strelcom pamätného rozhodujúceho gólu v rozhodujúcom finále pri prvom 
titule v roku 1998. Dodnes je klubovým rekordérom v počte asistencií (346) 
a kanadských bodov (564). So slovenskou reprezentáciou si zahral na dvoch 
olympiádach, má striebro z MS 2000 a bronz z MS 2003. S Omskom sa stal 

majstrom ruskej superligy.

JAN SRDÍNKO (*22. 2. 1974, 50 rokov)
Rodák z Benešova, držiteľ dvoch majstrovských titulov so Slovanom (2007, 
2008) a až siedmich českých (Vsetín, Sparta). Zahral si aj v Rusku (Sibir 

Novosibirsk) a Švédsku (Leksand). Po skončení kariéry sa dal na trénerstvo.

ŠTEFAN KORDIAK (*23. 2. 1941 - +22. 1. 2019)
Člen pamätného útoku „sršňov“ zo 60. rokov 20. storočia spolu s Pavlom 
Michalecom a Ivanom Grandtnerom. V drese Slovana sa podieľal na piatich 
tituloch vicemajstra Československa, ale majstrovský titul sa mu vybojovať 
nepodarilo. V najvyššej súťaži odohral 522 stretnutí.

SLOVAN 
BLAHOŽELÁ 
A SPOMÍNA ROMAN VEBER

(*03.02.1969, 55 rokov)
Stabilná obranná dvojica belasých v 90-tych rokoch spolu s Matejom 

Buknom. V roku 1993 nastúpil v historicky prvom zápase slovenskej 
reprezentácie. Počas kariéry si zahral aj v Česku a Nemecku, najdlhšie 

vo Wolfsburgu.

TEODOR REIMANN
(*10.02.1921 - +30.08.1982)
Jeden z posledných slávnych futbalovo-hokejových 
obojživelníkov. Na zelenom trávniku vynikal v bránke, 
v hokeji žiaril v útoku. Bol výborným korčuliarom, 
technikom, tvorcom hry aj strelcom. V ŠK Bratislava 
vytvoril dvojičku s Jindřichom Reitmayerom.
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Chcete byť partnerom HC SLOVAN BRATISLAVA? 
Kontaktujte nás na obchod@hcslovan.sk



Oficiálny názov: HC SLOVAN Bratislava
Rok založenia: 1921
Prezývka: Belasí
Domovská aréna: Zimný štadión Ondreja Nepelu 
 (1940, po rekonštrukcii 2011), 
 10 055 divákov
Klubové farby: tmavomodrá, biela, červená
B mužstvo: Modré krídla Slovan (Tipos SHL)
Ženy: HC SLOVAN Bratislava ženy (SŽHL)
Mládež: HC SLOVAN Bratislava – mládež, o.z.
Maskot: orol Harvy
Roztlieskavačky: Angels Cheerleaders
Fanshop: fanshop.hcslovan.sk
Web: www.hcslovan.sk
Kontakt: tickets@hcslovan.sk

Prezident klubu: Rudolf Hrubý

Športový riaditeľ: Rostislav Dočekal

Hlavný tréner: Peter Oremus

Kapitán A mužstva: Michal Sersen

Najviac bodov: Richard Kapuš (564)

Najviac gólov: Václav Nedomanský (370)

Najviac prihrávok: Richard Kapuš (346)

Najviac zápasov: Michal Sersen (784)

Majster Československa: 1x (1979)

Majster Slovenska: 9x (1998, 2000, 2002, 2003, 2005, 2007, 2008, 2012, 2022)

Víťaz IIHF Continental Cup: 1x (2004)

Víťaz Spengler Cup: 3x (1972, 1973, 1974)

Sieň slávy: 2x Hockey Hall of Fame Toronto (Peter Šťastný, Václav Nedomanský)

 6x IIHF Hall of Fame(Václav Nedomanský, Vladimír Dzurilla, Jozef Golonka,  
 Ján Starší, Peter Šťastný, Miroslav Šatan) 

 18x Sieň slávy slovenského hokeja 

SLOVAN V KOCKE

Sledujte HC SLOVAN na sociálnych sieťach

HC SLOVAN HC SLOVAN HC SLOVAN HC SLOVAN HCSLOVANBA


